
Stand van zaken vragen aan Vesteda

           Rijswijk, 26 januari 2022.

Beste medebewoners,

In afwachting van de Algemene Ledenvergadering (ALV) van 
onze huurdersvereniging (HvC), die we gezien de nieuwe 
coronamaatregelen nu op korte termijn hopen te kunnen 
organiseren, hieronder kort een tussentijds bericht.

1. Onze advocaat heeft intussen Vesteda voorgesteld om samen met 
de HvC een onafhankelijke deskundige aan te stellen, die moet gaan 
beoordelen of de oplevering van de verduurzaming voldoet aan de 
afspraken die daarover met de HvC zijn gemaakt. Bij dit verzoek is een
lijst met een groot aantal door het bestuur geconstateerde tekort-
komingen in de oplevering gevoegd.
Daarnaast heeft onze advocaat de reactie van Vesteda’s advocaat op 
onze ingediende claim wegens te grote overlast, op essentiële punten 
weerlegd.
We hopen met deze inspanningen alsnog tot een vergelijk met Vesteda 
te komen over de correcte afronding van de verduurzaming.

2. Het bestuur heeft grote zorgen over de ontwikkeling van de gas-
prijzen en de mogelijke financiële gevolgen hiervan voor ons als 
bewoners. We zijn nog in afwachting van de reactie van Vesteda op 
onze vragen hierover.

Met vriendelijke groet, 

Jhr. Paul Just de la Paisières
Voorzitter HvC

Dit bericht kunt u nalezen op www.churchillflat.nl


